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Από το υπ’ αριθ. 2 / 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 83 /99                                               
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη ανάκληση της υπ' αριθ. 238/96 
απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

 
       Σήμερα 1 Φεβρουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 15:00 και 
σε συνέχεια διακοπείσας συνεδρίασης στις 2 Φεβρουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας 
Τρίτη και ώρα 08:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   ημερομηνία 
28-1-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους, τους 
δημαρχιακούς  παρέδρους και τον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού 
επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  33  μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης                    Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης     
3. Δ. Ταχματζίδης     
4. Μ. Γαβρίδης     
5. Κ. Πουλασουχίδης    Απόντες Δημαρχιακοί 
6. K. Aσλάνογλου    Πάρεδροι 
7. Α. Δελαβερίδης     
8. Δ.  Πέτκος  ΣΗΜΕΙΩΣΗ:Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 17/99 απόφασης προσήλθε 
9. Κ. Κόλβατζης  ο κ. Λ. Τσαβδαρίδης. 

10. Ε.  Λελεκάκης  Κατά  τη  συζ/ση  της υπ’ αριθ. 18/99 απόφ. αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 
11. Κ. Γκαβαϊσές  Κατά τη  συζήτηση  της υπ’ αριθ.  53/99  απόφ. αποχώρησε ο κ. Ν. Χαμαλής. 
12. Κ.  Βαφείδης  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 83/99 απόφ. αποχώρησε ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
13. Γ. Ουρσουζίδης  Κατά  τη    συζ/ση  της       υπ’  αριθ. 84/99       απόφ.      αποχώρησε ο κ.  Σ.  
14. Ν. Χαμαλής  Παναγιωτίδης. 
15. Σ. Γεωργιάδης  Κατά  τη    συζήτηση  της  υπ’     αριθ.  86/99     απόφασης  αποχώρησε ο κ. Ι.  
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης  Κουρουζίδης και  προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Κουρουζίδης και Κ. Κόλβατζης.. 

17. Π. Πιτούλιας  Μετά τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  86/99  απόφασης  αποχώρησαν  οι  κ.κ  Χ. 

18. Α. Κεσίδης  Σκουμπόπουλος,      Χ.  Γεωργιάδης,     Β.   Γιαννουλάκης,   Σ.  Παναγιωτίδης, 
19. Α. Σουμελίδης  Λ.   Τσαβδαρίδης,   Θ.   Σιδηρόπουλος    Ε.    Λευκοπούλου,   Ι.Ακριβόπουλος 
20. Α. Ταραλάς  Μ.   Τσαμήτρου  –  Καραχατζή     και   ο      δημαρχιακός      Πάρεδρος    Χ. 
21. Χ.  Σκουμπόπουλος  Χ. Μουτσιόπουλος. 
22. Χ. Γεωργιάδης  Στη συνέχιση της διακοπείσας συνεδρίασης της  2-2-1999  απουσίαζαν οι  κ.κ. 
23. Β. Γιαννουλάκης  Χ.  Σκουμπόπουλος,  Χ.   Γεωργιάδης,  Β.  Γιαννουλάκης,  Σ.   Παναγιωτίδης, 
24. Σ.  Παναγιωτίδης  Λ.   Τσαβδαρίδης,  Θ.  Σιδηρόπουλος,  Ε.   Σοφιανίδης,   Ε.    Λευκοπούλου, 
25. Λ. Τσαβδαρίδης  Ι.   Ακριβόπουλος,   Μ.   Τσαμήτρου   –   Καραχατζή,    Ε.   Κουκουρδής,   Γ.  
26. Θ.  Σιδηρόπουλος  Μανακούλης και ο δημαρχιακός Πάρεδρος Χ. Μουτσιόπουλος. 
27. Ε. Σοφιανίδης  Κατά τη   συζήτηση   της   υπ’   αριθ. 87/99 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ Κ. 
28. Ε. Λευκοπούλου  Κόλβατζης, Ν. Χαμαλής και Π. Πιτούλιας. 
29. Ι. Ακριβόπουλος   
30. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   
31. Ε. Κουκουρδής   
32. Γ. Μανακούλης   
33. Π. Αγαθαγγελίδης   

 
 
 
 
 
  



 Ο πρόεδρος  στη συνέχεια επειδή πέρασε το χρονικό διάστημα των 4 ωρών της  συνεδρίασης 
όπως ορίζεται από τον κανονισμό πρότεινε στο σώμα να εγκρίνει την παράταση των εργασιών για 2 
ακόμη ώρες. Υπάρχει άλλη πρόταση; Όχι 
 Συμφωνεί το σώμα; 

 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Ακριβόπουλος :Να κάνουμε μία μικρή διακοπή και να συνεχίσουμε αργότερα. 

 Πρόεδρος :Υπάρχει πληθώρα θεμάτων. Αν θέλετε να σταματήσουμε για 5  λεπτά. 
 Σύμβουλοι : Ναι. 

…………………………………………………………………………………………………………. 
 Στη συνέχεια αφού πέρασαν τα 5 λεπτά συνεχίστηκε η συνεδρίαση και ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το 49ο θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 29-1-99 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου που έχει ως εξής: 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της περ. ιθ της παρ. 1 του άρθ. 24 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) η 
χορήγηση αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των καταστημάτων και επιχειρήσεων, οι όροι 
λειτουργίας των οποίων καθορίζονται από υγειονομικές διατάξεις, ανήκει στην αρμοδιότητα των 
Δήμων. 
 Σύμφωνα επίσης με την παρ. 2 του άρθ. 106 του πιο πάνω Π.Δ με απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου που λαμβάνεται με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του 
μπορεί να  μεταβιβάζονται στην Δημαρχιακή Επιτροπή οι αρμοδιότητες των περιπτώσεων 
ιθ,κ,κα,κβ, και κγ  του άρθ. 24 του προμνησθέντος Π.Δ. 
 Με την αρ. 238/96 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου εγκρίθηκε η μεταβίβαση των 
αρμοδιοτήτων  των περιπτ. Ιθ και κβ της παρ. 1 του άρθ. 24 του πιο πάνω ΠΔ στην Δημαρχιακή 
Επιτροπή, με την προϋπόθεση ότι σε περιπτώσεις μειοψηφίας τουλάχιστον 2 μελών της το 
αντίστοιχο θέμα θα παραπέμπεται για συζήτηση προ ημερήσιας διάταξης στην αμέσως επόμενη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την 
ανάκληση ή μη της με αρ. 238/96 απόφασης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν'αποφασίσετε σχετικά. 
 Δήμαρχος :Με την 238/96 απόφαση, η οποία έρχεται για τυπικούς λόγους στο ΔΣ, το ΔΣ είχε 
κατ' εξουσιοδότηση του ΔΚΚ και με τους όρους που προσδιορίζονται στην παραπάνω απόφ., 
παραχωρήσει την αρμοδιότητα εκδόσεως αδειών, ιδρύσεως και λειτουργίας κατ/ματων υγειονομικού 
ενδιαφέροντος και μουσικών  οργάνων στη Δημαρχιακή Επιτροπή. Καλείται το ΔΣ να αποφασίσει 
εάν θα ανακαλέσει την παραπάνω απόφαση του ΔΣ ή όχι. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις; 
 Σοφιανίδης :Επειδή δεν είδα το θέμα, με  ποιανού πρωτοβουλία ξαναέρχεται το θέμα για 
μεταβίβαση αρμοδιότητας; Από τη Δ.Ε; 
 Δήμαρχος :Δεν είναι  θέμα πρωτοβουλίας ή όχι. Εάν τυχόν δεν είχε αλλάξει η διάρθρωση και 
τα  διοικ. ορια του  ενιαίου Δήμου, η προηγ. απόφ. του ΔΣ μέχρι ανακλήσεώς της, θα ήταν ισχυρή. 
Για λόγους ουσίας και πολιτικούς όχι τόσο σε ότι αφορά την τυπικότητα των διατάξεων του νόμου, 
έρχεται το ερώτημα στο νέο ΔΣ, εάν θ' ανακαλέσει αυτή την απόφαση ή όχι. Και προφανώς το 
φέρνω εγώ και ως πρόεδρος της Δημ. Επιτρ. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Αφορμή παίρνοντας κ. πρόεδρε κι από δημοσιεύματα του τοπικού τύπου, 
από άρθρο τοπ. εφημ., ότι το ΔΣ κάνει πλάτες σε κατ/τα, ή έκανε τουλάχιστον σε κατ/τα που 
λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη από το νόμο άδεια κι επειδή θεωρώ , ότι για ένα χρονικό 
διάστημα πρέπει το ΔΣ, έμπρακτα να αποδείξει στην κοινωνία της πόλης ότι δεν έχει τέτοιες 
προθέσεις. Προτείνω η αρμοδιότητα χορήγησης  των αδειών να επανέλθει στο ΔΣ, όχι ότι δεν 
έχουμε εμπιστοσύνη στα μέλη της ΔΕ, και να δοθεί στη ΔΕ μόνο η χορήγηση των μουσικών 
οργάνων. 
 Επίσης πρέπει να εκλείψει και ο όρος που υπάρχει στο αποφασιστικό μέρος της απόφασης 
και είχα διαφωνήσει ως διευθυντής, αυτό παρεπιπτόντως το λέω για να μην προλάβει κάποιος και 
πει οτιδήποτε άλλο. Μεταβίβαση αρμοδιότητας υπό αίρεση, δεν μπορεί να γίνει.. 



 Η απόφ. του Δημ. Συμβ. αναφέρει, ότι εάν 2 σύμβουλοι στη ΔΕ μειοψηφούν, το θέμα της 
χορήγησης ή μη της άδειας, να έρχεται στο ΔΣ. Θέλουμε νάμαστε ξεκάθαροι.. Ναι στην χορήγηση 
αδειών μουσικών οργάνων από τη ΔΕ, ναι στο ΔΣ η χορήγηση αδειών κατ/των υγειονομικού 
ενδιαφέροντος. Ευχαριστώ. 
 Πουλασουχίδης : Τα θέματα άδειας λειτουργίας κατ/ματων υγειον. ενδιαφ., έφταναν στο ΔΣ 
και επιβάρυναν την ημερ. διάταξη. Θεωρώ ότι είναι υπηρεσιακό το θέμα και σωστά η αρμοδιότητα 
ασκείται, παραχωρείται μεταβιβάστηκε στη ΔΕ. Υπάρχουν βέβαια θέματα κατ/ματων υγειον. 
ενδιαφέροντος που δημιουργούν θόρυβο, κυρίως όχι όσον αναφορά την νομιμότητα της έκδοσης 
άδειας, αλλά κυρίως τη σκοπιμότητα. 
 Είχαμε και πρόσφατα θέμα στο ΔΣ από την κίνηση πολιτών της περιοχής Κυριώτισσας. 
Ακούστηκαν κάποια πράγματα και αναφέρθηκαν στο θέμα της χορήγησης άδειας από τη ΔΕ. Πλην 
όμως δεν  έβαλαν σε καμία περίπτωση θέμα νομιμότητας, μόνο σκοπιμότητας. Και τη σκοπιμότητα 
νομίζω ότι με τον κανονισμό που έχει ψηφίσει το ΔΣ, έχει προσδιορίσει τους χώρους, όπου μπορούν 
και με ποιες προϋποθέσεις μπορούν ν' ανοίγουν κατ/τα υγειονομικού ενδιαφέροντος. Κυρίως βέβαια 
αυτά που μας απασχολούν είναι τα μπαράκια και κάθε είδους και μορφής "καφέ". Πιστεύω λοιπόν 
ότι η ΔΕ ελέγχει την τυπική νομιμότητα του φακέλου, έχει τον κανονισμό του ΔΣ που καθορίζει τη 
σκοπιμότητα χορήγησης  κατά περιοχές των αδειών και γι' αυτό θα πρέπει να παραμείνει στη ΔΕ 
αυτή η αρμοδιότητα. Σε κάποιες περιπτώσεις που υπάρχουν οριακές διαφωνίες αν δηλ. 2 σύμβουλοι 
διαφωνήσουν στη ΔΕ είναι σκόπιμο να έρθει το θέμα στο ΔΣ. Αυτό με τη βασική αρχή ότι ένα 
όργανο μείζον που μεταβιβάζει μία αρμοδιότητα σ' ένα άλλο όργανο, μ΄εξουσιοδότηση από το νόμο, 
έχει πάντοτε τη δυνατότητα ν'ασκήσει αυτή την αρμοδιότητα είτε προβλέπεται, είτε δεν 
προβλέπεται. Πιστεύω ότι πρέπει να μείνει αυτός ο όρος, ούτως ώστε υποχρεωτικά σ'αυτές τις 
περιπτώσεις τα θέματα να έρχονται στο ΔΣ γιατί προφανώς είναι τα θέματα που δημιουργούν και τις 
μεγαλύτερες εντάσεις. 
 Πρόεδρος :Δευτερολογίες. 
 Σκουμπόπουλος : Κε πρόεδρε γνωρίζω ότι υπάρχει κανονισμός χορήγησης αδειών υγειον. 
ενδιαφέροντος όμως κι αυτός ο  κανονισμός καταστρατηγήθηκε και καταστρατηγείται. Δεν 
εφαρμόστηκε τις περισσότερες φορές, τουλάχιστον το 98, η άδεια προελέγχου όπως λέμε. Ολόκληρο 
το καλοκαίρι λειτουργούσαν κατ/τα και μέσα στις γιορτές λειτούργησαν κατ/τα, χωρίς την  
προβλεπόμενη όχι μόνο άδεια, αλλά ούτε και άδεια προελέγχου που δίνει η ΔΕ. Επιμένουμε, πρέπει 
να αποτινάξει το ΔΣ αυτό  που πλανάται. Πρέπει ν' αποδείξουμε στην κοινωνία της πόλης ότι έντιμα 
και καθαρά λειτουργούμε στο Δήμο. Επιμένω ότι μία αρμοδιότητα δεν μπορούν να την ασκούν 2 
όργανα δεν μπορεί να μεταβιβάσουμε αρμοδιότητα με όρο στη ΔΕ. 
 Προτείνω και πάλι να κρατήσει το ΔΣ την αρμοδιότητα των αδειών λειτουργίας υγειον. 
ενδιαφέροντος και να δείξουμε στους συμπολίτες μας, ότι κάτι αλλάζει σ' αυτό το θέμα στην πόλη. 
Και στις εφημερίδες αλλά και αυτά που ακούονται, τα σχόλια δεν είναι τιμητικά για το ΔΣ. 
Ευχαριστώ. 
 Πουλασουχίδης :Αν ο κανονισμός είναι ορθός ή όχι, κάθε σύμβουλος έχει τη δυνατότητα να 
προτείνει τα σημεία αυτά που χρήζουν τροποποίησης και να έρθει ένας κανονισμός που να 
ανταποκρίνεται περισσότερο σ' αυτό που θέλουν ως Δήμος για την πόλη μας. Το αν 
καταστρατηγήθηκαν διατάξεις, προκάλεσα και την κίνηση των πολιτών με τον εκπρόσωπό τους, ότι 
εάν υπάρχουν τέτοια θέματα, να αναφερθούν ονομαστικά, και να δούμε από κει και πέρα ποιος έχει 
τις ευθύνες και γιατί έγινε  ότι έγινε. Συνεπώς δεν μπορούμε να λέμε στο ΔΣ, ότι καταστρατηγήθηκε 
ο κανονισμός. Θα ρωτούσα το εύλογο, σε   ποια  περίπτωση. Και αυτή η περίπτωση θα πρέπει να 
καταγγελθεί. Όσον αφορά το ότι τα κατ/τα λειτουργούν πριν εξασφαλίσουν την άδεια λειτουργίας, 
είτε η αρμοδιότητα ασκείται από τη ΔΕ, είτε απ΄ το ΔΣ δεν διαφοροποιείται σε τίποτα. Αντίθετα σε 
ορισμένες περιπτώσεις που κάποιοι έχουν έτοιμους τους φακέλους, αλλά για διάφ. λόγους δεν 
συνεδριάζει το ΔΣ , ειδικά την περίοδο του καλοκαιριού που για 1-2 μήνες το ΔΣ δεν συνεδριάζει, 
για λόγους ταχύτητας, θα πρέπει να μείνει στη ΔΕ, η οποία έχει τη δυνατότητα να συνεδριάσει και 
εκτάκτως  και σε τακτικές συνεδριάσεις που είναι πιο πυκνές και να δώσει την άδεια στον πολίτη, ο 
οποίος είναι έτοιμος και ζητάει αυτή την άδεια. Και να αποδοθούν και κάποιες περιπτώσεις που ο 
πολίτης θεωρώντας ότι είναι έτοιμος, ξεκινάει τη λειτουργία του και περιμένει από κει και πέρα να 
του δώσει την άδεια το ΔΣ. 
 Σκουμπόπουλος :κ.Πρόεδρε να πω κάτι; 



 Πρόεδρος :Αν θέλετε τριτολογία. Λοιπόν ν΄αποφασίσει το ΔΣ για τριτολογία. Είμαι 
υποχρεωμένος να τηρήσω τον κανονισμό. Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Σκουμπόπουλος :Εμείς θ' αναφερθούμε  σε περιπτώσεις κατ/ματων, που δεν έχουν άδειες; 
Μα εσείς τις ξέρετε καλύτερα από μας. Εκπληκτος είδα ότι στην προτελευταία  συνεδρίαση,πριν ένα 
μήνα δηλ., αναβάλλατε 4 θέματα του ΔΣγια 2η φορά, που δεν είχαν άδειες λειτουργίας των κατ/των. 
Γιατί; Με το αιτιολογικό ότι υποβλήθηκαν τώρα οι φάκελοι στο Δήμο. Μα τόσο καιρό γιατί δεν 
είχαν υποβληθεί οι φάκελλοι; Τι δεν ήταν έτοιμο και τελείωσε τώρα; Ποιοι καταστηματάρχες δεν 
ήταν έτοιμοι να συμπληρώσουν το φάκελο; Γνωρίζω πολύ καλά, την άριστη δουλειά που γίνεται από 
πλευράς υπηρεσίας, στον έλεγχο των δικαιολογητικών. Όμως δεν είναι μόνο θέμα ελέγχου 
δικαιολογητικών κ. πρόεδρε. Είναι πρωτίστως πολιτικό και κοινωνικό πρόβλημα. Και έτσι πρέπει να 
σταθούμε. Επιμένω στην πρότασή μας να δοθεί η άδεια κατ/των, τουλάχιστον για 1 χρόνο, και μετά 
εάν λειτουργήσουν όλα ομαλά και δούμε τα θετικά σχόλια του τύπου και δούμε πως κυλάει, να 
δώσουμε στη ΔΕ την χορήγηση της άδειας. 
 Δήμαρχος :Θέλω να διευκολύνω τους συναδέλφους και ιδιαίτερα τους νέους, με ορισμένες 
σκέψεις που έχω πάνω και σ΄αυτό το θέμα και στα γενικότερα. Το ΔΣ είναι πολιτικό όργανο. Η λέξη 
πολιτ. Όργανο σημαίνει ότι χαράζει ουσιαστικά την πολιτική του Δήμου σε 10δες ζητήματα. Από κει 
και πέρα, είτε αυτές λέγονται δημ. επιχ/σεις, είτε λέγονται τοπ. συμβούλια, είτε λέγονται δημ. 
επιτροπή, αποτελούν συντεταγμένες  μορφές άσκησης εξουσίας που τελούν πάντοτε, και οφείλουν 
να κατευθύνονται προς τους στόχους που βάζει το ΔΣ. 
 Εάν αυτήν την κεφαλαιώδη διαφορά δεν την αναδείξουμε σαν κυρίαρχο στοιχείο του ΔΣ, εάν 
εμείς επιμένουμε να βλέπουμε 10δες περιπτώσεις ή υποπεριπτώσεις θα χαθούμε στην 
καθημερινότητα και δεν θα σταθούμε στο ύψος των καιρών που απαιτούν να χαράξουμε πολιτικές 
σε πάρα πολλά επίπεδα. Ετσι λοιπόν στον χώρο των κατ/των υγειον. ενδιαφ. το ΔΣ εψήφισε έναν 
κανονισμό λειτουργίας των πεζοδρόμων κλπ. 
 Τότε είχε αυτή τη θέση το ΔΣ, μπορεί τώρα να τροποποιήσει τη θέση του, ν΄αλλάξει κάποια 
πράγματα ή να προσθέσει. Αυτή η κανονιστικού χαρακτήρα διάταξη, είναι δεσμευτική για όλα τα 
υπόλοιπα συντεταγμένα όργανα, και για τη ΔΕ, και για τα τοπ. συμβούλια. Εμείς να ασχοληθούμε με 
την ουσία. Να μην ασχοληθεί το ΔΣ με περιπτώσεις περιπτώσεων. 
 Δεύτερο που θέλω να σας βάλω στις σκέψεις σας. Η ΔΕ κινείται απολύτως μέσα στα πλαίσια 
που καθορίζουν οι υγειονομικές διατάξεις και η κανονιστικού χαρακτήρα διάταξη, απόφαση του ΔΣ. 
Η υπηρεσία κάνει άριστα τη δουλειά της και καμία άδεια απ' τη ΔΕ δεν δίδεται χωρίς θετική 
εισήγηση, απ' όλους τους εμπλεκομένους δημόσιους φορείς, είτε λέγεται πυροσβ. Υπηρεσία, είτε 
λέγεται τμήμα υγιεινής και βέβαια και την εισήγηση  του αρμοδίου γραφείου της υπηρεσίας μας. 
Σε ότι αφορά διατηρητέες περιοχές, πάντοτε η χορηγούμενη άδεια γίνεται για την χρήση την οποία 
εγκρίνει η αρμόδια εφορεία αρχαιοτήτων, είτε είναι η ΙΖ΄αν υπάρχει τέτοιο ζήτημα, είτε 
συνηθέστατα η 11η Εφορεία Βυζαντινών αρχαιοτήτων. Σκεφτείτε και κάτι άλλο. Θα το συζητήσουμε 
πιο πέρα, δεν είμαστε πια ένα ΔΣ που αφορά μόνο την πόλη. Σκεφθείτε, δέστε την  ημερ. διάταξη, 
που ενδεχόμενα θα έχει η ΔΕ, αν είναι θετική εισήγηση και θα δείτε ότι 20 θέματα της ημ. διάταξης, 
θα είναι παρόμοιες άδειες. Έχουμε πλέον και τα χωριά, και η πρόθεση η δική μας είναι την 
ουσιαστική απόφαση και για τα χωριά, να την μεταβιβάσει το ΔΣ στα τοπ. συμβούλια. Αν αρχίζουμε 
να λειτουργούμε συγκεντρωτικά, στο τέλος θα έχουμε ημερήσιες διατάξεις κάθε βδομάδα που θα 
είναι 60-70  θεμάτων. Και δεν είναι ούτε παραγωγικό, ούτε και ευχάριστο. Θέλω λοιπόν να σας 
επισημάνω κι ένα άλλο σημείο. Οι εφημ. δεν ξέρουν καμιά φορά ορισμένα πράγματα που οφείλουμε 
να ξέρουμε όλοι. Εάν ένα κατ/μα λειτουργεί χωρίς τη νόμιμη άδεια, τότε αποκλειστικά  αρμόδιο 
όργανο για να αποφασίσει την σφράγιση του κατ/τος, δεν είναι ούτε ο Δήμαρχος, ούτε η ΔΕ. Αυτή η 
αρμοδιότητα, δεν εκχωρείτε στη ΔΕ. Την κρατάει το ΔΣ . Κατά συνέπεια, εάν υπάρχουν και 
υπάρχουν αρκετές φορές τέτοιες περιπτώσεις, όπου κάποιος ξεκινάει χωρίς να έχει ολοκληρώσει το 
φάκελο του και χωρίς κατά συνέπεια να πάρει τη νόμιμη άδεια. Μόλις γίνονται γνωστές στο αρμόδιο 
γραφείο, αμέσως και ειδοποιείται α)να  διακόψει τη λειτουργία και β) να προσκομίσει εντός τακτής 
προθεσμίας τα δικαιολογητικά και ταυτόχρονα κάνει το αρμόδιο γραφείο εισήγηση στο ΔΣ για τη 
σφράγιση ή όχι. Από κει και πέρα, εάν εσείς ως Σώμα, κρίνεται σε κάποιες περιπτώσεις ότι πρέπει ν' 
αναβάλλεται ή θα πρέπει να το σφραγίσετε, είναι δικιά σας αρμοδιότητα και δική σας η ευθύνη. Δεν 
έχει σχέση λοιπόν αυτό που γράφεται ότι κάνει πλάτες το ΔΣ για κατ/τα που λειτουργούν χωρίς 
άδεια, είτε μεταβιβάσετε την αρμοδιότητα στη ΔΕ, είτε δεν την μεταβιβάσετε, είναι το ίδιο. Μπορεί 



νομοτυπικά να έχει δίκιο ο κ. Σκουμπόπουλος, σ' ότι αφορά την παραχώρηση αρμοδιότητας υπό 
αίρεσιν, ας το πω έτσι, αλλά αυτό αποτελεί μία  intercorporis του Δήμου απόφαση και επισημαίνει 
ουσιαστικά στη ΔΕ, την πολιτική της ευθύνη, όταν σ' ένα θέμα 2 τουλάχιστον εκ των μελών της 
έχουν διαφωνία, να μην λάβει απόφαση και να μεταβιβάσει το θέμα  στο ΔΣ. Και πολλές φορές σε  
μείζονος σημασίας θέματα, παρόλο που ήταν της αρμοδιότητας της ΔΕ. εκλήθη να αποφασίσει το 
ΔΣ. Πιστεύω λοιπόν ότι αυτή η διάταξη που επιβάλλει στη ΔΕ να μεταβιβάσει, όταν υπάρχουν 
αντιρρήσεις έστω από 2 μέλη, κατοχυρώνει απόλυτα, και τη διαφάνεια, αλλά πάνω απ' όλα, 
κατοχυρώνει και μία θέση μίας μειοψηφίας, μέσα σ' ένα όργανο όπως η ΔΕ που στο κάτω-κάτω όταν 
εναντιώνεται, τότε πρέπει να λάβει ευρύτερα γνώση και θέση το ΔΣ. Με αυτές τις σκέψεις, πιστεύω 
ότι η διάταξη ήταν σοφή, η προηγ. απόφ. λειτούργησε πάρα πολύ αποδοτικά και εύχομαι να μην την 
ανακαλέσει το ΔΣ και να την ψηφίσει, γιατί έτσι θ' απαγκιστρωθούμε να δούμε τα ουσιώδη θέματα. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν 2 προτάσεις. Η μία είναι η εισήγηση όπως αναπτύχθηκε, και η άλλη 
είναι η πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου που λέει να παραμείνει μόνο στη ΔΕ, για τους λόγους που ο 
κ. Σκουμπόπουλος ανέπτυξε, η άδεια χορήγησης μουσικών οργάνων και να ανακληθεί, να είναι δηλ. 
αρμοδιότητα του ΔΣ η χορήγηση αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των κατ/των. 
 Σκουμπόπουλος :Να πω κάτι κ. Πρόεδρε επειδή μπαίνουμε σε ψηφοφορία. Εχω δικαίωμα να 
προτείνω σύμφωνα με τον κανονισμό, και επειδή θεωρώ ιδιαιτέρως σοβαρό, από τα σοβαρότερα 
θέματα που μπορεί ν' απασχολήσει το ΔΣ, τη μεταβίβαση της αρμοδιότητας, να προτείνω να γίνει 
ονομαστική ψηφοφορία γι' αυτό το θέμα. 
 Πρόεδρος :Δεν έχω καμία αντίρρηση το ΔΣ μπορεί να ψηφίσει ονομαστικά. Υπάρχουν 2 
προτάσεις. Η μία  του Δημάρχου και του συμβούλου κ. Πουλασουχίδη και η άλλη του συμβούλου κ. 
Σκουμπόπουλου. Να ξεκινήσει η διαδικασία της ονομαστικής ψηφοφορίας. 

Στη συνέχεια ο γραμματέας φώναζε τα ονόματα των συμβούλων και αυτοί δήλωναν ποια από 
τις 2 προτάσεις ψηφίζουν. Έτσι: 
Υπέρ της πρότασης των Δημάρχου και του δημοτικού συμβούλου κ. Κων/νου Πουλασουχίδη 
ψήφισαν 20 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Γ. Ουρσουζίδης, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Γ. 
Μανακούλης, Π. Αγαθαγγελίδης. 
Υπέρ της πρότασης του δημοτικού συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 

Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ε. 
Σοφιανίδης, Ε. Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 

 Σκουμπόπουλος :Ο Δημαρχιακός Πάρεδρος του Τ.Σ  Αμμου κ. Μουτσιόπουλος δεν θα 
ψηφίσει;Το τοπ. συμβούλιο της Αμμου. 

 Πρόεδρος :Απόφαση ΔΣ είναι. 
 Σκουμπόπουλος :Για θέματα που αφορούν το δημ. διαμέρισμα, δεν ψηφίζει ο κ. 
Μουτσιόπουλος; 
 Δήμαρχος :Με αυτή την ένοια, όλες οι κανονιστικού  χαρακτήρα διατάξεις θα αφορούσανε 
θεωρητικά και όλους τους συνοικισμούς στα τοπ. συμβούλια. Δεν ψηφίζουν οι πρόεδροι, δεν θα 
υπήρχε πρόβλημα, αλλά φοβάμαι ότι η συμμετοχή τους στην ψηφοφορία, μπορεί να δημιουργήσει 
λόγω ακυρότητας του αποτελέσματος και της απόφασης. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από  29-1-99 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 238/96 προγενέστερη απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε η μεταβίβαση 
αρμοδιοτήτων του Δημοτικού Συμβουλίου στη Δημαρχιακή Επιτροπή. 
3.- Ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 2539/97 συστάθηκε ο Δήμος Βέροιας αποτελούμενος από 
το Δήμο Βέροιας και τις κοινότητες: 1. Γεωργιανών, 2. Καστανέας, 3. Κάτω Βερμίου, 4. Κουμαριάς, 
5. Ράχης, 6. Τριποτάμου, καθώς και από τους συνοικισμούς Αγία Βαρβάρα, Άμμος, Ασώματα, 
Προφήτης Ηλίας της κοινότητας Αγίας Βαρβάρας, οι οποίοι αποσπώνται από αυτήν. 



4.- Ότι για την καλύτερη λειτουργία του Δημοτικού Συμβουλίου σκόπιμο είναι να μην ανακληθεί η 
υπ’ αριθ. 238/96 προγενέστερη απόφασή του. 
5.- Τις διατάξεις του αρ. 24 καθώς και του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει τη μη ανάκληση της υπ’ 238/96 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας. 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό     83/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε το 
πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης Χ. Μουτσιόπουλος 
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Α. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-2-1999 

      Ο  Αναπληρωτής  Δημάρχου  
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 
  
 


